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Vivo en la C/ Sant Antoni Mª Claret y por ella pasan todos los coches y sobretodo los camiones que van 
a la Ronda haciendo un ruido que creo que supera los decibelios permitidos. Solicito que se revise y 
proceda en consecuencia. Quisiera que se informara en el Pleno del Ayuntamiento y especialmente a 
César Romero. 

 
 

- Es donen instruccions a la Policia Local, per tal que incrementin el control sobre la velocitat i el soroll 
generat pels  vehicles que circulen per aquesta via. No obstant això, la futura urbanització de l’Av. Electricitat 
podrà donar solució a aquest problema. 

 
 
 

12924 
 
 

L’AAVV de Finestrelles voldria tenir el projecte d’ampliació de l’Hospital Sant Joan de Déu. Aquesta 
qüestió va dirigida al departament d’Urbanisme. 

 
El projecte tècnic i expedient corresponent pot ser consultat a les dependències municipals de l’Àrea de 
Desenvolupament Urbà i Medi Ambient, en hores d’atenció al públic. 
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• A Sant Just es diu que les obres de la carretera Reial estan motivades per la instal·lació del tramvia 
que anirà fins el Pont d’Esplugues. És cert que l’equip de govern finalment deixarà passar el tramvia 
per Laureà Miró? 
No. No hem canviat de postura i no deixarem que passi. 

 
• Degut a la pluja s’ha hagut de suspendre algun dels concerts previstos? Quin o quins? Quants 

diners són doncs els que no s’ha gastat l’Ajuntament i a què es dedicaran? 
 
El concert suspès ha estat el de La Unión. El cost del concert és de 29.696 €. En aquests moments s’està 
tramitant amb la companyia asseguradora la recuperació de la despeses originades amb motiu de la 
contractació. Per tant encara estem en aquest procés. 

 
• Abans d’acabar aquesta legislatura (maig 2007) quants pisos de protecció estaran edificats i 

entregats? 
 
Abans de concloure el present mandat estaran iniciades i en estat avançat d’execució, com a mínim els 
següents projectes: 
 
- 120 habitatges a Sant Llorenç. 
- 12 habitatges a Pere Pelegrí. 
- 64 habitatges per a joves a distintes finques del sector El Gall. 
 
L’aprovació de les bases, convocatòria de concurrència i adjudicació dels habitatges, serà programada 
dintre del present exercici 2006.  
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• Quins criteris se segueixen per triar el pregoner o pregonera de la Festa Major?  
 
Es busca un personatge rellevant de la ciutat. 

 
• Quant cobra?  

 
No cobra res 

 
•  Qui escriu el pregó?  

 
El mateix pregoner 

 
• Està previst publicar en algun lloc (El Pont, web, etc...) el pregó del senyor Josep M. Casanovas i les 

paraules de la Sra. Alcaldessa? On? 
 

No ho havíem pensat, però ens sembla una bona idea. 
 

• Hem pogut veure que El Pont ha tingut un canvi d’imatge important. No hem sabut trobar, però, cap 
espai per a la participació ciutadana (opinions d’entitats, cartes al director...) ho tenen previst? 

 
Tot això es contempla al Reglament de Participació Ciutadana i en el futur ROM 
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• Al carrer Joan Corrales, a l’avinguda Isidre Martí i al carrer Puig i Cadafalch hi ha uns arbres que des 
de fa uns mesos tenen tallada la soca entre 1,5 metres i 2 metres d’alçada. Quin n’és el motiu? 

 
Durant els mesos d'estiu, s'ha passat per tota la població i s'han tallat els arbres morts a 1,5m. d'altura. Per 
què s'ha fet així aquest any? per facilitar la feina de reposició  de l'arbrat durant l'hivern. A l'hivern tots els 
arbres  de fulla caduca no tenen fulles estiguin vius o estiguin morts i  els jardiners que fan la replantació de 
l'arbrat viari  morts, encara que duen un llistat amb els carrers i el lloc on estan, necessiten un temps per 
identificar-los i s'ha donat el cas que hi hagut confusió. Aquest any la reposició serà més ràpida i no hi haurà 
dubtes, arbre tallat arbre a reposar. Per què s'ha deixat a 1,5 m? perquè si els arranquem la gent és pot 
distreure i no veure  l'escossell buit i caure. 

 
• Per a quin any està previst donar per acabada tota la reforma dels mercats municipals? 

 
La duració dels treballs, des del moment en què sigui possible el trasllat provisional dels titulars de les 
parades que hagin de continuar serà de 36 mesos, aproximadament. La data del trasllat no és determinable, 
ja que,  entre altres coses, encara no ha estat aprovat per les parts (Titulars de parades i Ajuntament) el 
Conveni que ha de modular la transformació dels mercats. 
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• Per quant estava pressupostada la reforma de la plaça Santa Magdalena i quin ha estat el preu 
definitiu? 

 
El pressupost de licitació de les obres ha estat de  172.251,39 € IVA inclòs, i el d’adjudicació de  169.264,38 
€ IVA inclòs. A data d’avui no s’ha efectuat la liquidació de les obres, per la qual cosa, no podem determinar 
amb exactitud el seu import.  

 
• Per quin motiu s’ha posat una tanca a l’accés al torrent des del bucle de sota el pont? 

 
Per evitar l’accés de cotxes i motos que entraven dintre el parc. 

 
• Se sap ja alguna cosa de les filtracions d’aigua al Pont d’Esplugues? 

 
Els serveis tècnics de l’Autoritat del Transport Metropolità, encara no han lliurat a l’Ajuntament els resultats 
de les proves i estudis encarregats.    

 
 


